
Heibergskolen 

 København Ø. 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat 

 

Tid  Tirsdag d. 29. september 2020, kl.17.00-19.30 
 

Sted  Personalerummet 
 

Dagsorden 
og bilag 
 

Fremsendt og lagt på skolens hjemmeside 
B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering  

Kommende 
mødedatoer 

De 9 planlagte mødedatoer i 2020-2021:  
2020    17/8, 29/9, 28/10, 26.11,  
2021    11/1, 2/03, 13/4, 19/5 og 17/6 
 

Til stede:  
 

Christian Seidelin, Peder Nedergaard, Trine Friis Toldsted, 
Marianne Garre Fink, Mette Brøndum, Stine Halskov-Jensen, 
Peter Bugge Lorenzen, Jesper Daniel Pedersen, Peter 
Bahnson Stennicke, Jacob Jensby Christensen, Ruqyia 
Saleh, Dorte Høeg, Kristoffer Andersson, Kathrine Drud-
Olsson,  

17.00-17.20  Spisning 
 

1.  
17.20-17.50 

Nyt fra:  

1.1 Nyt fra elevrådet 
 

Referat Udgår – deltager ved næste møde. Det overvejes om de to 
repræsentanter kan være med i en del sb-mødet. 

 

1.2 
 

Nyt fra Pædagogisk Råd 

Referat Motionsdagen er officielt aflyst af forvaltningen og der afholdes en 
alternativ dag i stedet. Det er stadig svært for personalet at navigere i 
coronatiden. Der er udfordringer med elever, der ikke spritter af grundet 
sprittes dårlige lugt.  

 

1.3 
 

Nyt fra Borgen 

Referat Det går godt på Borgen. Børnene er stadig delt op på årgange på hver 
deres etage. Det har resulteret i gode relationer pædagoger/barn i 
mellem, og det er tydeligt at mærke at den enkelte pædagog er 
kommet tættere på børnene. Forældrene henter som udgangspunkt 



børnene tidligere end før Corona, hvilket giver mere plads og rum i 
dagligdagen.  

 

1.4 
 

Nyt fra ledelsen 

Herunder redegøres for drift under Corona restriktioner mm. 

Referat På det organisatoriske plan går sammenlægningsprocessen med 
KKFO´en Borgen rigtig godt. Der er lavet fælles MED-udvalg hvor 
arbejdsmiljø, økonomi og arbejdstid drøftes. Der er udfordringer med at 
eleverne ikke bruger skolens håndsprit, men grundet kommunens 
indkøbspolitik, kan der ikke købes andet. Hvis eleverne ikke vil bruge 
skolens håndsprit opfordres de til at tage sprit med hjemmefra. Der er 
bekymring for om man kan overholde afstandskravene for 
medarbejderne fx ved frokostsituationen. Derudover er der udfordringer 
i forbindelse med gennemførelse af brobygning og afholdelse af kor på 
skolen. Dette arbejdes der på, og der forventes en løsning i løbet af 
kommende uge. 

 

1.5 
 

Nyt fra SB´s formand 
 

Referat 
 

Skole og forældre har landsmøde d. 21 november – alle er velkomne til 
at deltage. 

 

2.0 
17.50-18.10 

Høringssvar på Ny budgetmodel på skoleområdet 
Vi forventer at punktet bliver behandlet på BUU den 6. oktober.  
Bestyrelsen har fremsendt et høringssvar.  
Har bestyrelser yderligere planer?    

Bilag  Høringssvaret vedlagt 

Referat  
 

Høringssvaret er afleveret. En gruppe af skoler i indre by/Østerbro har 
aftalt, at der skal arbejdes videre med projektet og laver en fælles front 
mod den nye budgetmodel. Hvilke tiltag, og hvornår disse eventuelt 
skal effektueres, er ikke planlagt. Forhåbningen for arbejdsgruppen er, 
at indfasningsperioden vil blive forlænget, så det økonomiske tab for 
skolen vil blive trukket ud over flere år. Der sendes en mail fra 
arbejdsgruppen til alle udvalgsrepræsentanter tre dage før 
behandlingen i BUU.  

3.0 
18.10-18.30 

Høring vedr. styrkelse af skolebestyrelsesarbejdet med 
frist den 30. oktober. 
Bestyrelsen kan vælge at arbejde med materialet og indsende et 
høringssvar. Det er også en mulighed at klappe i hænderne og sige, at 
materialet er brugbart som det ser ud.  

Bilag Materiale vedlagt  

Referat 
 

Peter har siddet med i arbejdsgruppen og har dermed også sagt god 
for materialet. Skolebestyrelsen godkender materialet og laver intet 
høringssvar. 

4.0 Samarbejdet mellem skolebestyrelse og forældreråd i KKFO´en 



18.30-18.50 Styrelsesvedtægten opsætter rammer og ansvar for skolebestyrelse og 
forældreråd. Hvordan får vi det til at fungere på Heibergskolen. 

Bilag  ”Velkommen til forældrerådet” og ”Velkommen til skolebestyrelsen” 

Referat 
 

Skolebestyrelsen skal lave principper for samarbejdet mellem 
forældrerådet og skolebestyrelsen. I slutningen af oktober vælges der 5 
medlemmer til det kommende forældreråd, hvoraf den ene skal være 
medlem af bestyrelsen. Grundet ovenstående ændringer henstilles der 
til at bestyrelsen udvides til 8 medlemmer. Vi arbejder videre med dette 
på de kommende møder.  

5. 
18.50-19.00 

Opstarts af helhedsrenoveringsprojekt på Heibergskolen. 
Tidspunktet for opstart af helhedsrenoveringsprojektet nærmer sig. I 
opstartsbrevet er bestyrelsens opgave nævnt.  

Bilag  Opstartsbrev vedlagt 

Referat 
 

Der har været afholdt det første byggemøde, og nu afventes der 
projektering, tegning indhentning af tilbud osv. Vigtig at ledelsen og 
skolebestyrelsen følger processen tæt og kommunikerer ud til 
forældregruppen. 

6.0 
19.00-19.15 

Processen omkring ansættelse af ny skoleleder. 
Ansættelsesudvalget består af Trine, Mette og Christian fra 
skolebestyrelsen. Medarbejderne er repræsenteret ved Peter B og Ida 
Nimb, ledelsen er repræsenteret ved Ruqiya.  
Områdechef Morten Østergaard og skolekonsulent deltager fra 
forvaltningen. 

 

Bilag  Procesplan og ”Ledelsesprofil” vedlagt 
 

Referat 
 

Peter S og Jacob J forlod mødet ved dette punkt. 
Peter S har sammenfattet ledelsesprofilen iht. de drøftelser der har været i 
bestyrelsen og personalegruppen de seneste år. Særlig efter processen 
omkring forslag om sammenlægning af skolerne i Randersgade.  

Vi skal også huske, at vi er en anden type organisation nu hvor vi har en 
KKFO. Derfor skal vi også have en transparens i processen. 

De sidste omgange af ansættelser i forhold til skoleleder og souschef, ved 
vi at Heibergskolen er et tilvalg fra kandidaternes side af. 

Vi bør have det på det kommende bestyrelsesmøde, inden da skal vi 
tilstræbe at for talt med personalet på Heibergskolen og høre dem om 
ønsker til kandidater. 

  

 

7.0  
19.15-19.25 

Eventuelt  

Bilag   



Referat 
  

SDU har udgivet en rapport om elevers bevægelse i undervisningen. Det 
er en del af folkeskolereformen. Måske vi skal vende det på et senere 
møde. 

Der er et ønske om fokus på skolehjemsamarbejde og trivsel. Grundet 
Covid-19. Det er svært for forældre at lære hinanden at kende. Hvad kan 
man gøre i skoletiden? 

  

 

8.0  
19.25-19.30 

Evaluering af mødet                                                                                             

Referat 
 

. 

 Jacob Jensby- Peter Bugge 


